
Reportage från Världen Idag

Att Gud är mästerregissören som plötsligt gör det oväntade kan Caroline och 
Thomas Broström skriva under på.Makarnas första möte med Herren skedde 
i samma stund, trots att de befann sig flera mil ifrån varandra och inte hade 
en aning om vad den andre gjorde.
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Det kändes som om en tvättmaskin virvlade omkring i hela mig och en stark värmeström 
genom hela kroppen. Jag kände mig så ren, en ljuvlig känsla.
Thomas Broström

Det var inte vi som sökte efter Gud, utan han som kom till oss.
Caroline Broström

När man möter Caroline och Thomas Broström smittas man snabbt av den glädje de utstrålar. 
De skiner, men inte för att livet alltid är soligt och enkelt, utan för att den första kärleken till 
Jesus består även om det gått 16 år sedan frälsningens dag i deras liv.
– Det är en ljuvlig känsla, som jag önskar att varenda människa ska få uppleva, säger Thomas.
När de för första gången mötte Jesus, skedde det plötsligt och utan någon som helst 
förvarning.
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– Jag var på Öland och spelade på ett möte tillsammans med några kristna kompisar. Det var 
kul att backa upp dem på dragspel, fortsätter Thomas, som även kallas ”Blomman” efter 30 år 
som dansbandsmusiker och välkänd bland dem som gärna tar sig en svängom.
Men att jag själv skulle bli frälst, det fanns inte på kartan.
Under tiden som Thomas var på Öland befann sig Caroline hemma i Blekinge. Inte heller hon
umgicks med några tankar på attmöta Jesus.
– Jag hade min konfirmationsbibel kvar även om jag inte läste i den. Vid de tillfällen som jag 
flyttat har jag varit nära att slänga den i soporna, men då har något inom mig sagt stopp, 
berättar hon.
Det finns en slogan som säger ”plötsligt händer det” och den passar väl in på Thomas och 
Carolines liv. Thomas försöker sätta ord på den överraskande upplevelse han fick vara med om
under den kvällens möte:
– Det kändes som om en tvättmaskin virvlade omkring i hela mig och en stark värmeström 
genom hela kroppen. Jag kände mig så ren, en ljuvlig känsla.
Thomas gick och lade sig i sin säng och grät av lycka.
Då pep det till i hans mobiltelefon. Ett sms från Caroline.
– Jag frågade varför hon inte sov, och då svarade hon att hon inte kunde, berättar Thomas.
Thomas frälsningsupplevelse hade skett vid 22-tiden på kvällen, och i samma stund hade det 
hänt något många mil därifrån. Caroline minns:



– Jag kände en stark värmeström och trodde först att jag hade feber, men tempen var normal. 
Jag låg där i sängen och kände mig så fridfull. Sedan läste jag ut hela psalmboken innan jag 
somnade, säger hon och skrattar.

– Det var inte vi som sökte efter Gud, utan han som kom till oss.

Thomas, som hunnit bli 48 år och inte öppnat sin konfirmationsbibel på flera decennier, 
upplevde omgående den starka drivkraft som Jesu missionsbefallning talar om.
– Jag sade att "vi har mycket att göra och många människor att nå, men tiden är kort".
Precis som Jesus gick dit människor befann sig, upplevde makarna Broström en kallelse att gå 
med evangelium utanför de vanliga kyrkliga miljöerna, till människor som ännu inte känner 
Jesus.
– Drivkraften är en önskan om att varenda människa ska få uppleva det vi själva fick uppleva 
när vi mötte Jesus, och att det får bli något bestående, säger Thomas.
– Jag kände att vi inte kan sitta fast i kyrkorna, utan måste ut och möta människorna.
Ett närmast unikt initiativ togs när paret grundade Ulvsmålafestivalen, som sedan gick av 
stapeln varje augusti åren 2003–11. Ett stort mötestält tog plats på ängen intill parets gård i 
norra Blekinge och kvällarna blev en blandning av så kallat profant och andligt innehåll. 
Predikanter såsom Owe Lindeskär och Birger Skoglund delade scen med musikaliska 
storfräsare som Lasse Stefanz och Hasse ”Kvinnaböske” Andersson.
– Tanken var att de profana människorna skulle komma och även få del av andlig sång och 
vittnesbörd. Som mest hade vi 1 200 besökare på en kväll, berättar Thomas.



En annan känd artist som medverkade i Ulvsmålafestivalen var Lasse Brandeby, som under sin
livstid mest blev känd för sin roll som Kurt Olsson.
– Lasse kände sig hemma hos oss. Dagen innan han skulle köra hit ringde han och frågade om
han knappat in rätt resväg, och det var tur det, för om han kört efter det han ställt in hade han 
hamnat i ett annat Ulvsmåla några mil härifrån, berättar Thomas.
– Han gjorde ett fantastiskt framträdande.
Thomas minns många personliga möten med de gästande kändisarna vid familjen Broströms 
kaffebord.
– De är så öppna.
Numera är Ulvsmålafestivalen nedlagd, men paret Broströms iver att berätta om Jesus är 
fortsatt stor. Var tredje vecka, året runt, anordnar de kafémöten i ett Folkets hus och på 
sommaren sätter de upp ett mindre mötestält, där Caroline sjunger, ackompanjerad av Thomas
på keyboard varvat med dragspel.
Melodierna går i skön dansbandstakt och texterna berättar om den Jesus som paret älskat så 
mycket sedan första gången de mötte honom. Snacket mellan sångerna går i skön folklig 
humor, där vittnesbörden hela tiden är en naturlig del.
Drygt 16 år har gått sedan Thomas och Caroline blev frälsta och i dag kan de säkert säga att 
relationen med Jesus bär i både med- och motgång.
– Det som hänt oss är ingen människas verk, då hade det här inte varit bestående, säger 
Thomas.
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